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          REPUBLIKA   HRVATSKA  

 ŠIBENSKO – KNINSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA MURTER - KORNATI 

               OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 021-05/16-01/05 
URBROJ: 2182/18-01/1-16-2 
Murter,   28.  rujna 2016. 
 

 

Z A P I S N I K 
sa 4.  sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 28. rujna 2016. godine sa 

početkom u 14,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Edo Juraga, Ana Begić, Dobroslav Juraga, Ivo Marušić, Ivana 

Juran Magdić, Željko Jerat, , Venčoslav Skračić, Boris Bašić, Mate Skračić 

Odsutni: Mateja Bašić (opravdano), Tome Juraga (opravdano) 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Melanija Turčinov Rameša-Pročelnica OMK, Vesna 

Juran, Mirna Donđivić, Mande Turčinov Ježina,  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 9 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VJEČNIČKIH PITANJA: 

Mate Skračić: na prvoj sjednici smo bili reagirali načelnik je rekao da će poslati dopis za 
proširenje koncesijskog odobrenja marini Hramina d.o.o. koje je Vlada odobrila ili nije odobrila 
ili je u postupku nekakvom i da ćemo tražiti očitovanje po kojoj je osnovi to dobiveno, di su 
uporišta u prostornom planu općine i županije , pa me zanima što smo dobili za odgovor i u 
kojoj je to fazi?  

Toni Turčinov: odgovor od mjerodavnih još nismo dobili, a znamo što se sad događa, da 
nemamo tehničku vladu koja ne može odgovoriti ili ne želi odgovoriti. Ono di smo se mi zauzeli 
to je da smo pitali naše izrađivače plana jer oni su isto tako izradili taj DPU Marine. Gospođa 
Tea je rekla da je kako je to na višoj državnoj razini i pošto nemamo donesen prostorni plan da 
se nas priskače, to mi svi znamo. Mi smo tu priskočeni, mi možemo ulagati žalbe, možemo se 
žaliti, ali rečeno je da možemo tu ne možemo konkurirati i da ne možemo ništa napraviti 
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Mate Skračić: kao općina, a što je sa županijskim planom? 

Toni Turčinov: županijski plan, mi smo bili neki dan zbog Phoenix Harbor u županiji, imamo 
neke razgovore da se to prebaci na općinu, tako da smo to pitanje uputili na županiju a 
gospodin Lučev je rekao da ćemo drugi tjedan imati sastanak u vezi prostornog plana i 
općinskog i županijskog, da će navratiti, međutim oni nisu došli. Što se tiče marine ne znamo 
ništa, znamo samo da je predan zahtjev za lokacijsku dozvolu. Oni tek skupljaju papire za to.  

Mate Skračić: što je gospođa Tea rekla ako mi u međuvremenu donesemo novi prostorni plan  

Toni Turčinov: e sad to treba vidjeti, ja idem u petak se naći sa njom u Zagreb, tako da možemo 
postaviti to pitanje. I moramo vidjeti da li mi možemo uvjetovati sa novim planom neke izmjene 
marine. 

Ivana Juran Magdić: kad smo bili na odboru na prostorno onda smo predložili da se donese 
aneks u onom dijelu županijskog plana u kojem kaže da općina Skradin i Vodice utječu na 
širenje marina vezano za ACI u Vodicama i Skradinu pa smo mi tražili da se doda i Murter na 
taj popis.  

Mate Skračić: ja sam dobija taj zahtjev i nije išlo od Melanije i to je bila moja druga ili treća 
točka koje sam tija pitati ali  

Melanija T. Rameša: to smo pisali ja i Gorana zajedno sve smo napisali zajedno  

Mate Skračić: u onom što ste vi sročili tamo su četiri točke ono sa općinom Tisno šta se 
isprepliće i još nešto, a mi smo imali bar 7-8 točaka Ivana ako se sičaš, iznjedrili ajmo reći da bi 
se na kraju u tom dopisu pojavile samo 4 , ja sam samo tija reći, dobro sad je išlo kako je išlo, 
ja ne kažem da se ne može sa njima razgovarati  

Toni Turčinov: ja ću pitati Gorana, zato i postoji odbor, ja neću odlučivati sam jer to nije moja 
struka.  

Venčoslav Skračić: da li zaključci tog odbora dolaze na vijeće jer mi drugi ne znamo što se 
događalo 

Toni Turčinov: možemo to uvrstiti, ali do sada nije bila praksa.  

Venčoslav Skračić: mi danas o tome odlučujemo a nemamo nikakve materijale 

Toni Turčinov: ne, nemamo mi danas ništa vezano za prostorni plan. Koliko sam ja Gorana 
razumio vi se sastajete slijedeći tjedan da bi pričali o prostornom planu. Tako da i ti Venčo 
možeš doli, a možete i dobiti pisani trag, ako će se netko od odbora uhvatiti toga da napiše.  

Mate Skračić: ja sam do sada radio zapisnik kad je bilo nešto važno. I oni su išli malom ako 
netko ima zamjerku. 

Toni Turčinov: eto to možemo predložiti na odboru.  

Mate Skračić: taj odbor je Venčo savjetodavno tijelo  
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Željko Jerat: je mogu nešto o tome reći s obzirom da sam usko vezan sa marinom jer  dugo 
tamo radim i osjećam posljedice nesmotrene politike. Moram vas podsjetiti da smo prije 4-5 
godina imali prijedlog DPU-a marine i uljare koji je bio ne realan. U tom prijedlogu se marina 
tražila da ime na 10 ha, taj prijedlog nije prošao i išli smo u izmjene DPU-a i tadašnje aktualno 
vijeće je u načelu prihvatilo da se može ići u te promjene pod tri uvjeta, nekakva parkiran 
mjesta prema groblju, drugi je bio katnog zgrade koji su oni mislili graditi prema groblju, znači 
novi objekti i reći uvjeti je bio status onog takozvanog klupskog navoza. Ja bi mogao sve 
elaborirati. Tu imamo točku 9. radi se o kapitalnim ulaganjima, ja sam čovjek u godinama, i ja 
bi kad me budete ispraćali da bude dostojanstvenije nego što je to sada. Ovo je sad jedno 
prelazno razdoblje, ja bi kad budemo kod točke 9. uvrstiti i ispračajnu kapelu na groblju. 
Govorim o parkingu, znači, ono staro vijeće je prihvatilo DPU pod tri uvjeta a ta tri uvjeta, 
vlasnici koncesije nisu se niti očitovali. Ja sad vas pitam da li se ovo radi samo zbog nečijeg 
interesa ili za opće dobro, ja sam ovdje zbog općeg dobra ,a ne zbog privatnog interesa. ja 
smatram da kad su nam sprovodi bilo koga mlađega mi imao problem i mi ga moramo početi 
rješavati. Mi sad osvajamo novo javno dobro, a to je more, naspiamo ga. Mi možemo definirati 
nove površine, zašto se odričemo svog prava da sudjelujemo. Odluka koju je donijela tehnička 
vlada Tihomira Oreškovića ona u principu nas zaobilazi. Je u njihovoj odluci stoji eksplicite da 
je ta njihova odluka u skladu i sa županijskim i sa općinskim prostornim planom, što nije istina, 
ako je sa županijskim ali sa općinskom nije, ali imamo takvih slučajeva još u općini gdje su se 
koncesije dodjelile a prostorni plan uopće ne postoji i ne tretira to područje za tu namjenu. Ja 
smatram da bi se mi kao Vijeće morali zalagati za opće dobro.  

Boris Bašić: drago mi je da neće biti  vijeće u vrijeme radnog vremena nego kako je prije bila 
praksa. Ja moram napomenuti jednu važnu stvar u vezi marine i zaobilaženja vijeća. Ja sam 
pokušao doći na trag na temelju čega su oni to dobili i izvukao sam zakone na koje se oni 
pozivaju i ja to nisam mogao naći i nisam mogao shvatiti na temelju čega su oni nas zaobišli. Ja 
bi samo podsjetio na nedavni slučaj ACI marine u Slanu gdje je lokalna samouprava blokirala 
dodjeljivanje, ako se ne varam, uporabne dozvole  ACI marini zbog ne stvaranja prilaznog puta 
kako je tražila lokalna samouprava. Oni su imali snage zaustaviti izdavanje uporabne dozvole i 
svaka im čast na tome a mislim da se mi možemo u tom smislu u njih ugledati. I ne smijemo 
dozvoliti da se nas kao lokalnu samoupravu zaobilazi. ovo što je rekao kolega Jerat, tri uvjeta 
koja smo mi njima postavili su bili osnove za razgovor na kojem smo mogli ići dalje u njihove 
zahtjeve, minimum za opće dobro. Ponavljam, navoz komunalni, parkirna mjesta i katnost 
zgrade, nije to bio ničiji ineteres, to je bilo za opće dobro. Gospoda iz marine nisu se udostojala 
niti odgovora. Takav odnos prema nama mi ne zaslužujemo, mi na ovome moramo raditi dalje.  
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DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Općinskog vijeća  
2. Prijedlog Polugodišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 01. 01. – 30. 06. 2016. godine, 
3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području 

Općine Murter-Kornati za 2015. godinu, 
4. Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine 

Murter-Kornati za 2016. godinu, 
5. Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara od 2016. 

godine, 
6. Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 

2016. godine, 
7. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju privremenog ravnatelja 

ustanove Dječji vrtić „Pčelica“ u Murteru, 
8. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine oznake čest. zem. 7480/4., Z.U. 4943., K.O. 

Murter-Betina 

9. Prijedlog Odluke o kapitalnim projektima od interesa za razvoj otoka Murtera, 
10. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o poslovnom prostoru u vlasništvu 

Općine Murter-Kornati, 
11. Prijedlog Odluke o davanju na korištenju poslovnog prostora u prizemlju zgrade u 

vlasništvu Općine Murter-Kornati Javnoj ustanovi Nacionalni park Kornati, 
12. Prijedlog Odluke o suradnji između Općine Resen (Republika Makedonija) i Općine 

Murter-Kornati (Republika Hrvatska) 
13. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2016. godini 

 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
1. Zapisnik sa 3. sjednice Općinskog vijeća 

 

 Zapisnik 3. sjednice O.V. prihvaćen je JEDNOGASNO 
 

2.Prijedlog Polugodišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za razdoblje 
od 01. 01. – 30. 06. 2016. godine 

 
Toni Turčinov: do šesto mjeseca nismo imali načelnika, bila je gospođa Edita. Radilo se ono što se 
moralo ,od 15.6. od kad sam ja stupija na svoja mandat do 15.9. imali smo zabranu radova ovo sve što 
smo radili bilo je u svrhu komunalnog održavanja tako da tek sad krećemo kroz projekte. Ja mislim da 
je sve vidljivo, mislim da se Vesna ispričala što je zaboravila poslati dokumente, koje nisam ni ja dobija, 
ali ja tu mogu Vesnu podržati i podržati ću je jer smo radili 4-5 natječaja tako da se Vesna bula od posla 
ovaj misec i shvaćam zašto se dogodio taj mali propust.  
Željko Jerat: možemo li dobiti bar neko objašnjenje.   
Mirna Donđivić: imate u općem dijelu imate izvještajno razdoblje prethodne godine i ove godine. Iz 
ovoga se vidi da smo mi nekih 30.000,00 kuna imali veći priliv prihoda nego prošle godine. Ovo je izvorni 
plan za 2016. godinu, to je naš proračun 11.495.000 kn u odnosu na izvorni plan mi smo ostvarili 40%. 
To je jako dobro jer glavnina naših prihoda se ostvaruje u trećem kvartalu. Rashodi su nam u odnosu 
na prošlu godinu nekih 100.000 kuna razlike u odnosu na izvorni plan to je 4%, jedino rashodi za 
nefinancijsku imovinu tj. kapitalan ulaganja, pošto je bilo što je bilo i nismo imali proračun taj rashodi 
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bi trebalo sad ostvariti do kraja godine, on je po izvornom planu 4.439.000 kn a ostvareno je 678.883 
kn odnosno 15% od plana. I u prethodnoj godini je bilo malo ostvarenje, imamo prihode od imovine tu 
spadaju koncesije, zatim administrativne prihode  pozicija 6.5. tu nam spadaju komunalni doprinosi i 
druge naknade. Komunalni doprinos je podbacija ali to se isto znade zašto i imali smo dobar prihod od 
poreza na nekretnine. Rashodi su u granicama prošle godine. Imamo posebni dio po programima, evo 
imamo za održavanje izbora sto pedest,  ali to će se smanjiti jer su nam oni vratili.  Kako ćemo ta sredstva 
potrošiti to moramo vidjeti. Održavanje to je uglavnom Murtela sa kojom imamo sporazum. Javna 
rasvjeta to je Lukin, program gradnje imamo tu izvlaštenja kod kanalizacije i odvodnje, imamo uređenje 
trga Rudina u ovoj godini 408.000,00 kn to je program gradnje i imamo jedan veći rashod a odnosi se 
na deposedirano zemljište kod škole to je aktivnost 10904, program 1009 potrebe u školstvu. To je 
jedan od većih rashoda, a drugo je svu u okviru. To je sve, nema više ništa što bi vam mogla reći, ako 
vas što zanima pitajte.  
Edo Juraga: ima li tko kakvo pitanje? 
 

 Prijedlog Polugodišnjeg izvješća o izvršenju proračuna Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 01. 01. – 30. 06. 2016. godine prihvaćen je sa 8 glasova ZA i 1 

SUZDRŽAN 
 

3.Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine 
Murter-Kornati za 2015. godinu 

 
 
Melanija T. Rameša: ovaj zaključak se donosi jedan put godišnje temeljem Zakona o zaštiti od 
požara u kojemu piše da općinska vijeća najmanje jednom godišnje razmatraju izvješća o stanju 
zaštite od požara na svom području i sukladno tome smo dužni inspekciji koja dođe jadan puta 
na godinu u kontrolu dati sve potrebne materijale a koji se odnose na tu temu. Što se tiči ovih 
točaka nema puno komplikacija budući je riječ o materijalima koji se malo ažuriraju iz godine 
u godinu.  
 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području 
Općine Murter-Kornati za 2015. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

4.Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-
Kornati za 2016. godinu 

 
Melanija T. Rameša: isto tako se jedan puta godišnje donosi a sve je sukladno članku 13. Zakona 
o zaštiti od požara. Iza toga imamo još dvije koje su nadopuna istoj temi.  
 

 Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine 
Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

5.Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara od 2016. godine 
 
Melanija T. Rameša: donosi se na temelju istog zakona kao i ove dvije prethodne točke inače 
ovaj plan i plan operativnog programa aktivnosti općine Murter-Kornati , općinsko vijeće je 
moralo donijeti do konca šestog mjeseca ove godine ali zbog specifičnosti situacije stavili smo 
sada na dnevni red. Taj plan smo napisali sukladno našoj lokaciji i specifičnosti i u njega smo 
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uključili aktivne sudionike, planirane aktivnosti i sredstva sa kojima općina Murter i DVD 
raspolažu. U skladu je sa županijskim planovima i to bi bilo sve o tome.  

 

 Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara od 2016. godine 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
6.Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 2016. 

godine 
 
Melanija T. Rameša: to je opet ista stvar kao ova prethodna. Sve su ove točke vezane za Zakon 
o zaštiti o požara. Tu smo objasnili kapacitete sa kojima raspolažemo, koje su intervencije u 
tijeku godine i na koji način taj zapovjedni lanac funkcionira i koje su njihove snage u našoj 
bližoj okolici. Tu smo uključili članove stože za zaštitu i spašavanje, što ih je načelnik imenovao 
ovog ljeta. Imamo dva dokumentna u kojima su uključene mjere i aktivnosti, a koji se odnose 
na određenu temu.  
 

 Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 
2016. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

7.Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju privremenog ravnatelja ustanove 
Dječji vrtić „Pčelica“ u Murteru 

 
Melanija T. Rameša: budući da smo prošle godine na isti datum donijeli odluku o osnivanju 
dječjeg vrtića Pčelica i rješenja o imenovanju privremenog ravnatelja u točki 3. toga Rješenja 
pisalo je da se taj privremeni ravnatelj imenuje na razdoblje od godinu dana, koja ističe danas, 
a budući da vrtić još nije  u funkciji bili smo primorani tu točku izmijeniti,  ja sam napisala da 
se njegov mandat na toj funkciji produži do početka rada, da ne mijenjamo svako malo.   
 

 Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju privremenog ravnatelja 
ustanove Dječji vrtić „Pčelica“ u Murteru prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 
8.Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine oznake čest. zem. 7480/4., Z.U. 4943., K.O. Murter-

Betina 
 

Toni Turčinov: radi se o poslovnoj zoni Hripe. Imamo dvije godine da ju uredimo, da saniramo 
sve što imamo na Hripama, a ništa ne možemo dok ne riješimo vlasnička pitanja. Ostale su nam 
sa ovom česticom koju smo dobili jako povoljno za 6 eura po metru kvadratnom , radi se o 
čestici od 1.029 m2. Gospođa se složila da to bude po toj cijeni. Tako da bi trebalo što prije 
sklopiti taj ugovor i krenuti u rješavanje drugih čestica.  
 

 Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine oznake čest. zem. 7480/4., Z.U. 4943., K.O. 
Murter-Betina prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

9. Prijedlog Odluke o kapitalnim projektima od interesa za razvoj otoka Murtera 
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Toni Turčinov: tu smo stavili izgradnja vrtića, sanacija odlagališta Hripe, izgradnja plutajuće 
Marine to sam ja ovako laički rekao, to je samo naziv ne radi se ništa i izgradnja doma za starije  
Mate Skračić: koliko sam svatija ovo je odluka pro forme jer je i općina Tisno, meni ovo nije 
jasno da budem iskren. Da li je svrha ove odluke, znači postoje neka sredstva u županiji i sada 
da bi mi to povlačili moramo imati definirane kapitalne projekte? 
Toni Turčinov: mi smo deponirali neka sredstva, još prije za vrijeme Marušića.  
Melanija T. Rameša: svrha je da dobije neke novce od ministarstva a koji se izdvajaju od poreza 
na dohodak a namijenjeni su za otočne općine. I taj sporazum je potpisan između dvije općine 
i ministarstva 2002 godine.  
Mate Skračić: to objašnjava zašto ovdje piše za razvoj otoka. Ja smatram da je ovo vrlo važna 
odluka.  Ovo treba itekako dobro definirati.  
Željko Jerat: mi smo mislili predložiti da bi se ova točka mogla zvati „uređenje jugozapadnog 
dijela uvale Hramina“, e sad Tome je rekao to je prostor od plaže Luke do uvale Jersani, ja bi se 
usudio reći da bi to trebao biti prostor od velike rive koja obuhvaća Luke, koji obuhvaća 
zatečeno stanje i Fabru i Tic-Tac i Antu Kovačević i one lučice, to bi bio nekakav pomorsko 
tehnički centar, mi smo ga tako nazvali. Ovdje se radi o višenamjenskom sadržaju gdje bi se 
naročito osluhnule potrebe lokalnog poduzetništva.  
Tome Turčinov: mi smo imali neku ideju sa valobranom sa sadržajem od velike rive do plaže 
Luke i od plaže Luke do Marka Bačvara. To  
Ivana J. Magdić: da li se ovo može staviti da bude poopćeno, da nam ostavi slobodu kretanja , 
da se stavi izgradnja i uređenje jugozapadne obale luke Hramina. 
Mate Skračić: kako bi vi predložili 
Ivana J. Magdić: evo ja bi predložila izgradnja i uređenje jugo zapadne obale uvale Hramina  
Boris Bašić: ja bi samo molio da na pravnica pojasni na temelju čega se donosi odluka, ovdje 
piše na temelju čl.45 Zakona o financiranju jedinica lokalne i područne regionalne samouprave 
i Naputku o načinu i uvjetima korištenja sredstava od poreza na dohodak, pa smo čuli kolegu 
Marušića gdje on rekao da je 2002 godine popisan sporazum  
Toni Turčinov: sporazum sa općinom Tisno i ministarstvom regionalnog razvoja  
Boris Bašić: koliko nas ov odluka koju donesemo obvezuje i ne da nam recimo izlazak iz okvira 
koji sami sebi zadajemo. Eto ako nam to možete pojasniti.  
Mirna Donđivić: zaključen je sporazum neovisno o tome sporazumu svaka općina je mogla 
zaključivati samostalno svoje ugovore, kao što smo mi imali jedan ugovor za uređenje obale, 
onda drugi je bija ugovor za uređenje kino sale i još je bija jedan treći. Pošto to više ne ide 
preko HABOR-a nego je to preuzelo ministarstvo taj udio poreza na dohodak koji dobivaju 
otočne općine na tome našemu računu je ostalo milijun i dvadeset četire tisuće kuna 
neutrošenih sredstava. To je na našem računu. Vezano za to mi sada trebamo, i sada još 
sredstva, to je ukinuto 31. 12. ja mislim 2014 godine, to su ta sredstva iz HABOR-a koje je 
ministarstvo povuklo. Međutim mi sada nemamo izvještaj koliko se još tih sredstava 
uprihodovalo u 2015. godini i ovih 9 mjeseci. Ja sam prije dobivala izvode i knjižila povećanje 
našim poreznih prihoda. Godišnje bi se uprihodovalo između 300.000-400.000 kn. to bi značilo 
da bi mi po svemu trebali imati sada preko milijun i petsto tisuća kuna.  I mi neovisno o otme 
zaključujemo ugovore. Treba se točno znati za koji projekt su novci, jer mi okončane situacije 
uz zahtjeve za isplatu šaljemo njima, i oni direktno plaćaju izvođaču. Mi sa time nemao ama 
ništa.  
Boris Bašić: znači, ta sredstva koja si spominjala to su sredstva koja su na računu ministarstva 
namijenjena za općinu ka kapitalne projekte. Ta praksa nije prekinuta. Ta sredstva mi ne vidimo 
u našem proračunu.  
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Mirna Donđivić: tako je.  
Edo Juraga: idemo na glasovanje, znači: Kapitalni projekti iz članka 1. ove Odluke su: 

1. Izgradnja Dječjeg vrtića u Murteru, 

2. Sanacija odlagališta Hripe i izgradnja reciklažnog dvorište, stavljanje poslovne zone 

Hripe u funkciju 

3. Izgradnja i uređenje jugozapadne obale uvale Hramina, 

4. Izgradnja Doma za starije i nemoćne osobe. 

 

 Prijedlog Odluke o kapitalnim projektima od interesa za razvoj otoka Murtera 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

10.Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o poslovnom prostoru u vlasništvu Općine 
Murter-Kornati 

 
Melanija T. Rameša: ja bi tu samo spomenula da se išlo na izmjenu članka 6. tako da nam on 
sada daje mogućnost da se određeni prostori mogu dati bez naknade udrugama, ustanovama, 
turističkim zajednicama i drugim pravnim osobama, a opet na osnovu posebne odluke 
općinskog vijeća kada je to u interesu općeg gospodarskog socijalnog napretka mještana. To je 
i praksa drugih općina  
Mande T. Ježina: ja sam 2010. napravila programsku osnovu i predala je načelniku Ivanu i oni 
su mislili aplicirati na EU fondove za taj prostor međutim od tada nemam povratne informacije.  
Toni Turčinov: pokrenuli smo inicijativu za uređenje bivše sokolane u centar murterske baštine 
u kojemu bi izložili predmete Mara Mudronje Repca i Mile Skračića. Šta se tiče knjižnice stvarni 
nisam znao za to. nastojati ćemo i to imati u vidu, ne mogu obećati, da prebacimo na neku 
bolju lokaciju.  
 

 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o poslovnom prostoru u vlasništvu 
Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
11.Prijedlog Odluke o davanju na korištenju poslovnog prostora u prizemlju zgrade u 

vlasništvu Općine Murter-Kornati Javnoj ustanovi Nacionalni park Kornati 
 
Mate Skračić: imamo li datum potpisivanja ovog ugovora  
Toni Turčinov:  nemamo. daje se na 25 godina površine 250,19 m2  
Edo Juraga: sve znate pa tko je za? 
 

 Prijedlog Odluke o davanju na korištenju poslovnog prostora u prizemlju zgrade u 
vlasništvu Općine Murter-Kornati Javnoj ustanovi Nacionalni park Kornati prihvaćen 

je JEDNOGLANO 
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12.Prijedlog Odluke o suradnji između Općine Resen (Republika Makedonija) i Općine 
Murter-Kornati (Republika Hrvatska) 

 
Edo Juraga: kako vam je poznato radi se o  povelji o prijateljstvu između naše općine i općine 
Resen u Makedoniji. 
Toni Turčinov: to su ljudi koji su predloženi od  gospodina Maretića, koji je  prijatelj općine 
Murter-Kornati i oni su imali izrazitu želju jer imamo puno toga zajedničkog i htjeli su posjetiti 
Murter i pobratimiti se.  
 

 Prijedlog Odluke o suradnji između Općine Resen (Republika Makedonija) i Općine 
Murter-Kornati (Republika Hrvatska) prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
13.Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2016. godini 

 
Edo Juraga: tu imamo predsjednika povjerenstva pa neka nam on pročita predloženo  
Dobroslav Juraga: povjerenstvo je dobilo slijedeće prijedloge i složilo se da:  
  

A) NAGRADA OPĆINE MURTER-KORNATI dodjeljuje se: 
DOMINIKU   KOŽULIĆU - za izuzetno zalaganje i rad u dječjem crkvenom zboru. 

MIROSLAVU  MARKOVU - za nesebično zalaganje i pomoć u svim murterskim pučkim 
događanjima. 

B) PLAKETA OPĆINE MURTER-KORNATI 
MARINU   PIRIJI - za iskazano poštenje i velik doprinos u smislu promocije turističke 
destinacije. 

ESMI   JEŽINA - Za predan rad i požrtvovnost u svim segmentima zdravstvene zaštite 
Murterina 

 Dr. PORINU  PLESLIĆU - Za velikodušnu pomoć u vidu donacije. 

Mag. arch. ŽELJKU   KRNČEVIĆU- Za doprinos u arheološkim istraživanjima i promociji 
arheološkog nalazišta Colentum. 

ELLI   MAGDIĆ - Za iznimne sportske uspjehe. 

SARI   GROZDIĆ - Najboljoj učenici 8. razreda Osnovne škole „Murterski škoji“ u šk. 
godini 2015./2016. 

 

 Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja Općine Murter-Kornati u 2016. godini 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 15.30 sati 

Zapisničar:                      Predsjednik  

Vesna Juran          Edo Juraga, prof. 


